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6 envolguda senyora Assumpció
Costals,

en resposta  a la seva pregunta:
“Quan  tindrem la nova biblioteca”,
publicada a I’Escalenc  del mes de
juliol,  li hem de dir que sí és una de
les prioritats de I’equip de govern de
I’Ajuntament.  Que s’està treballant
en el tema de manera interna des de
fa un temps i que per tant per
aquesta raó no hi havia coneixement
públic de la situació  fins  que hem
obtingut resultats concrets  a les
nostres  gestions.

La ubicació  de la nova biblioteca
Víctor Català, que com vostè molt bé
diu s’ha quedat petita en molts
aspectes,  sera a la parcel.la  que fa
cantonada entre els carrers de
I’Església  i Santa Màxima.

A partir d’aquesta tardor s’iniciarà un
concurs públic d’idees pel projecte
de I’edifici. Aquest projecte  haurà de
tenir  unes característiques concretes
que respectin les noves legislacions
sobre barreres  arquitectòniques,
haurà de complir les necessitats de la
gran demanda d’utilització d’aquest
espai i algunes de les que es
demanen  des de I’administració
superior per tal de que sigui una
construcció subvencionada.
Respecte aquest últim punt, I’Escala
ja es troba molt amunt del Ilistat de
municipis  als  que s’invertirà en la
construcció  d’una nova biblioteca i
per tant és de suposar  que la

subvenció no tardara a fer-se efectiva.

Comptem que el projecte  que
sorgeixi del concurs d’idees es
podrà desenvolupar a principis  de
2003 i per tant deixar aquest tema
m o l t  avancat a b a n s  d ’ a c a b a r
aquesta legislatura.

Per altre banda estem absolutament
d’acord amb les mancances i
necessitats que aquest servei
requereix, i igual que vostè estem
molt satisfets de la bona acollida
que té no només entre els  vilatans
sinó també entre els  visitants que
passen uns dies a I’Escala.

Agrair-li  de gran manera I’interès
mostrat pel tema i no dubti a dirigir-
se a nosaltres per a qualsevol altre
tema que estìgui a les nostres mans.

Gràcies. H


